

IB-200-W0280P-00 说明书W280NB Pro英法西德意葡等27国语言/出口V1.0
材质：80g书纸
尺寸：114x165mm
工艺：4色印刷

封面

封底

W280NB Pro

Wireless Noise Cancelling Neckband Headphones
Model: EDF200169

— Manual —

Press and hold the power button to power on/off.

1. Once powered on, the headphones will automatically enter Bluetooth pairing mode.
2. Select "EDIFIER W280NB Pro" in your device setting to connect.

首次开机后会自动进入蓝牙配对状态，在设备设置选择“EDIFIER W280NB Pro”完成连接。

For more information, please visit our website:

www.edifier.com

Edifier International Limited
P.O. Box 6264
General Post Office
Hong Kong

www.edifier.com
© 2025 Edifier International Limited. All rights reserved.
Printed in China

NOTICE:
For the need of technical improvement and system upgrade,
information contained herein may be subject to change from time to
time without prior notice.

Products of EDIFIER will be customized for different applications.
Pictures and illustrations shown on this manual may be slightly
different from actual product.
If any difference is found, the actual product prevails.

Scan and download
EDIFIER ConnectX APP

1. In ON state, press and hold the MFB button for about 3 seconds to enter Bluetooth pairing mode.
2. Select "EDIFIER W280NB Pro" in your device setting to connect.
Note: For subsequent use, the headphones will automatically connect to the device used last time.

1. 长按MFB按钮，将耳机从关机或待机状态进入蓝牙配对状态。
2. 在设备上选择“EDIFIER W280NB Pro”完成连接。
注意：再次使用时，耳机将自动连接到上次使用的设备。

1. Pair device A with the headphones successfully.
2. Press and hold the MFB button for 3 seconds to re-enter Bluetooth pairing mode, and then select "EDIFIER W280NB Pro" in device B setting to connect.
3. Select "EDIFIER W280NB Pro" again in device A setting to complete the multipoint connection.
Note: For subsequent use, the headphones will automatically reconnect to the two devices used last time.

1. 长按MFB按钮成功连接。
2. 再次长按MFB按钮3秒进入蓝牙配对状态，并在设备B设置选择“EDIFIER W280NB Pro”完成连接。
3. 再次在设备A设置选择“EDIFIER W280NB Pro”完成双设备连接。
注意：再次使用时，耳机将自动连接到上次使用的两个设备。

Note:
1. Default sound control: High Noise Cancellation / Ambient Sound / Noise Cancellation
2. 7.1 Press "x" 2" Double press "x" Press and hold
2. Download EDIFIER ConnectX App for more customizable control settings.

1. 长按MFB按钮，长按MFB按钮成功连接。
2. 7.1 长按MFB按钮2秒，长按MFB按钮2秒。
3. 更多高级功能可通过EDIFIER ConnectX App来操作。

1. In ON state, press "x" and "x" buttons for 5 seconds, green LED will blink until the reset is complete.
2. Then the headphones will automatically enter Bluetooth pairing mode.

1. 长按MFB按钮，长按“x”和“x”按钮5秒，绿色LED灯将持续闪烁直至重置完成。2. 完成后耳机将自动进入蓝牙配对状态。

Connect the headphones to a power source via the USB-C cable for charging.
Note: Make sure the USB port is completely dry before charging.

Input: 5V = 1A

使用USB-C线充电。
注意：充电前请确保USB-C接口完全干燥。

输入：5V = 1A